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Zápis z jednání Obecního úřadu Čakovičky a spolku PRO URBANIZACI ČAKOVIČEK, z.s. 
č. 1/2022 
 
22. 02. 2022, 17:00, obecní úřad Čakovičky 

 

Přítomni  
 

za obec Čakovičky: Miloš Buriánek, Jan Moravec, Josef Hoznour, Karel Tomášek, Radek Bůbela 
 
za spolek PRO URBANIZACI ČAKOVIČEK, z.s.: Pavel Bobek, David Urban, Zuzana Dygrýnová, Tomáš 
Sazima, Jakub Hrabovský 
 
zapsala: Nicol Ložková  
 
 

  

 

Agenda:  

1. Nalezení možnosti kooperace obce Čakovičky se spolkem PRO URBANIZACI ČAKOVIČEK, z. s. 
ve věcech zlepšení kvality života v obci, rozvoje kulturního, sportovního a společenského 
života v obci a zvýšení významu obce (hospodářského, ale i společenského) na regionální 
úrovni.    

Zápis 

Starosta obce Čakovičky, Miloš Buriánek, zahájil jednání obce Čakovičky (dále jen „Obec“) se spolkem 
PRO URBANIZACI ČAKOVIČEK, z.s. (dále jen „Spolek“) a přivítal všechny přítomné, které seznámil 
s cílem dnešního jednání.  
 
Jakub Hrabovský představil veškeré členy Spolku a členy agentury, která zastupuje Spolek ve věci 
komunikace budoucích realizovaných projektů a současně shrnul cíle Spolku. Informoval přítomné  
o finanční částce 10 000 000 Kč, kterou disponuje Spolek, a jež je ochoten přispět na případné 
projekty Obce. Zdůraznil, že cílem dnešního jednání je ze strany Spolku definovat tyto projekty  
a nastavit možné způsoby spolupráce mezi oběma stranami, přičemž za tímto účelem je nezbytné 
znát konkretizaci projektů včetně jejich finanční náročnosti, případně další informace (zejména 
záměry projektů, proběhlá výběrová řízení, architektonické plány, spoluúčast obce a dalších subjektů, 
atd.). Navrhl také vytvoření rozvojového plánu obce. 
 
Miloš Buriánek sdělil přítomným, že momentálně probíhají projekty na revitalizaci obecní nádrže  
a na rekonstrukci ulic Polní a Za Školkou. Co se týče projektu rekonstrukce ulic Polní a Za Školkou, 
obec stále nedisponuje stavebním povolením kvůli společnosti CETIN, která požaduje vyhotovení 
přeložky kabelů, které jsou pod místní komunikací položeny. Rekonstrukce ulic, včetně dotace,  
by měla být dokončena v průběhu roku 2022. 
 
Jakub Hrabovský vznesl dotaz, zdali jsou zastupitelé obce Čakovičky nakloněni spolupráci se Spolkem. 
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Zastupitelé shodně odpovídají, že ano. Starosta Obce, Miloš Buriánek, doplňuje, že finanční 
náročnost dalšího z probíhajících projektů, revitalizace obecní nádrže, vyjde na cca 2 728 000 Kč 
(z toho 1 342 000 Kč je přislíbeno z vypsaného dotačního titulu, spoluúčast obce je zbývajících cca 
1 722 000 Kč). Tato dotace je přislíbena od června 2021, protože však stále není vyhotoven státní 
rozpočet, přislíbená dotace nebyla vyplacena. Rekonstrukce ulic Polní a Za Školkou je odhadována  
na částku 2 499 000 Kč, cca 690 000 Kč by měla obec obdržet z dotačního titulu, zbývajících cca 
1 809 000 doplatit z vlastního rozpočtu. Dále starosta zmínil projekt Čističky odpadních vod (terénní 
úpravy, čištění laguny), který je odhadován na cca 400 000 Kč a projekt vybudování chodníku 
v lokalitě V Jamkách, který je odhadován na cca 200 000 Kč. Dalších cca 350 000 Kč je odhadní cena 
vyhotovení projektu na rekonstrukci budovy mateřské školy a obecního úřadu. Samotná 
rekonstrukce je odhadována na částku 6 512 000 Kč (bez dotace). O finanční prostředky z případného 
dotačního titulu bude obec žádat. Veškeré projekty jsou nebo budou náležitě smluvně zajištěny. 
 
David Urban podotýká, že vzhledem k tomu, že Obec nemohla počítat s nabídkou finanční participace 
Spolku, veškeré projekty již započala bez této participace. Zároveň vznáší dotaz na existenci 
střednědobého/dlouhodobého výhledu v horizontu 5-10 let, na kterém by se mohl Spolek podílet. 
 
Miloš Buriánek informuje, že Obec žádný dlouhodobý výhled nemá, přesto zmiňuje projekty,  
se kterými se v tomto časovém horizontu počítá, a to zejména rekonstrukce místních komunikací 
Dubová a K Fořtu nebo zmíněná rekonstrukce budovy mateřské školy a obecního úřadu Čakovičky.  
 
David Urban informuje o možnosti zapojení Spolku i do projektů budoucích, nejen do těch,  
které probíhají aktuálně. Současně by rád angažoval více lidí, kteří by mohli přispět k projektům obce, 
a to nejenom co se týče projektů zmíněných ze strany obce, ale i dalších, například možnosti 
propojení obce Čakovičky s okolními obcemi cyklostezkami. Avizuje, že v budoucnu by mohlo být 
k dispozici i více finančních zdrojů, které by mohly být použity ke spolufinancování projektů. 
 
Jakub Hrabovský navrhuje vedení dialogu s občany obce Čakovičky, od kterých je také možné zjistit 
relevantní informace vedoucí ke zlepšení jejich životního prostředí. Z takových nápadů mohou 
následně vzniknout projekty, které mohou být zahrnuty do dlouhodobého plánu rozvoje obce. 
 
Miloš Buriánek uvádí, že prioritou pro zastupitelstvo obce je dodělat po celé obci místní komunikace  
a realizovat projekt rekonstrukce budovy mateřské školy, včetně jejího okolí. 
 
Jakub Hrabovský jménem Spolku poděkoval všem přítomným za proběhlou diskuzi a náklonnost 
k případné budoucí spolupráci. Současně požádal o zaslání veškeré možné dokumentace týkající  
se aktuálně probíhajících či v budoucnu plánovaných projektů, na kterých by mohl Spolek finančně 
participovat.  
 
Zastupitel obce Čakovičky, Josef Hoznour, apeluje na intenzivnější komunikaci mezi obcí a Spolkem  
a vznáší dotaz, zda v případě zaslání požadovaných materiálů může zastupitelstvo Obce očekávat 
odpověď v časovém horizontu jednoho měsíce. 
 
Jakub Hrabovský potvrzuje, že tento časový interval je reálný, zároveň zmiňuje potřebu existence 
průběžného dialogu mezi obcí a Spolkem za účelem případné konkretizace či sdělení požadovaných 
detailů k jednotlivým projektům. 
 
Tomáš Sazima upřesňuje, že postačí zaslat pouze tu dokumentaci, která byla vyhotovena a zaslána 
pro posouzení žádosti o dotace. Informace v ní obsažené by měly být i pro Spolek zcela dostačující.  
 
Miloš Buriánek ukončuje dnešní jednání. Požadované informace obsahující informace o probíhajících 
i budoucích projektech budou v co možná nejkratší době zaslány členům Spolku. 


